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H R f l B O V S K E L K T Y 

K ROZPOCTU, ZDROJUM A HOSPODARENI 
Zastupitelstvo mestskeho 

obvodu se na jednanf 15.zaff 
podrobne zabyvalo zpravou o 
plneni' rozpoctu za l.pololetf t.r. 
a s ti'm souviseji'ci'mi upravami 
rozpoc tu . Hlavnf duvod -
nedostatecne danove pffjmy. 

K tomu nam starosta ing. 
Bohumil Rundt sdelil: 

Plneni' rozpoctu letosnfho 
roku je vyrazne ovlivneno velmi 
nfzkymi danovymi vynosy, 
ze jmena u dam' z pff jmu 
fyzickych osob z podnikanf. Je 
to zpusobeno nejen poklesem 
vykonnost i ekonomiky , na 
Ostravsku podtrzene zavislosti 
m e n s f c h p o d n i k a t e l u na 
velkych firmach, ktere neplati 
sve zavazky, ale v nasem 
pffpade prohranou soudnf pfi 
financnfho ufadu o 2 mil. Kc s 

danovym pop la tkem z let 
minulych, o ktere bude nas 
p f i ' j em n i z s i . U d a n e z 
nemovitostf, ktera je rovnez 
pffjmem mestskeho obvodu, 
j s o u d l u h y u n e k o l i k a 
podnikatelskych subjektu. Je 
na financnfm ufadu, ktery je 
spravcem dane, aby je vymohl. 
Zati'm s tem i to penez i v 
rozpoctu neuvazujeme, ale 
ufad mestskeho obvodu bude, 
ve vlastnfm zajmu, s financnfm 
ufadem spolupracovat. 

Jak se mestsky obvod s 
nedostatkem pn'jmu 
vyporada? 

Po jednani'ch s vedenim 
mesta, ktere rovnez krati bezne 
vydaje vi'me, ze se se svymi 
problemy musi'me vyporadat 
p f e d e v s i ' m s a m i . V y v o j 

PRISTAVENI KONTEJNERU 
Ufad mestskeho obvodu Hrabova 

zajistil pfistavenf kontejneru na 
velkobjemovy odpad, a to ve dnech 

27. az 30. zafi[1999. 
Budou umisteny na techto ulicich: 
Na Hurte, Paskovska (u hfiste TJ 
S0K0L), Solcova, Paskovska (na 
parkovisti pfed farou), Srobarova (u 
vymeniku MST), Pffborska (za 
matefskou skolou), Krmelinska (pfed 
Geologickym, pruzkumem). 

Do techto kontejneru nepatfi 
shrabky, smetky, vetve, popel, 
stavenistni'suf apod. 

Pro odvoz nebezpecneho odpadu 
budou pristaveny kontejnery 
ve dnech 12. az 14. fijna 1999 a 
umfstenytakto: 
• dne 12.ri'jna na ulici Paskovska 

(u hfiste TJS0K0L) 
• dne 13.ffjna (na parkovisti pfed 

farou) 
• dne 14.fi'jna na ulici Srobarova 

(u vymeniku MST) 
Do kontejneru na nebezpecny 

odpad Ize umi'stit autobaterie, 
pfedmety spotfebnf elektroniky, 
pneumatikyapod. 

Z N O V U O T E V R E N A 
byla sluzebna POLICIE 6eske 
republiky v Hrabove! 

Ve dnech-pondelf a stfeda od 
13 do 16 hodin v budove Ufadu 
mestskeho obvodu na Bazanove 
ulici si mate moznost vyfi'dit: 
• novy obcansky prukaz (sebou 

rodny lista2fotky) 
• nahlasit ztratu ci odoizeni 

obcanskeho prukazu (s sebou 
rodny list nebo cestovni'pas) 

• pro 15-tilet6 - vydanf prvni'ho 

obcanskeho prukazu (s sebou 
rodny list di'tete, oddacf list 
rodicu nebo jejich rodne listy, 
potvrzenf o trvalem pobytu -
v y d a o h l a s o v n a UMOb 
Hrabova, dvefotky) 

• oznamitpfestupky. 
Sluzebna je umi'stena v I. po-

schodi". 

dahovych pfijmu je obdobny i v 
jinych mestskych obvodech. A 
to j s m e neby l i pos t i zen i 
zastaveni'm cinnost i bance 
MORAVIA - ucty, ktere se tykaji 
spravy bytoveho fondu, jsme 
pfed vice nez 2 roky pfevedli k 
jine bance. 
(Pozn.red.: Nejedna se o malo, 
jejich vyse k dnesm'mu dni cinf 
6,6mil.Kc) 

Zastupitelstvem schvalene 
u p r a v y r o z p o c t u j s o u 
smerovany na uspory beznych 
vydaju, ve vyssi mffe je zapojen 
rezervnf f o n d , ze jmena z 
prodeje bytu. Bohuzel skrty se 
dotykaji i kapitalovych vydaju -
o m e z e n y j s o u p r a c e na 
rekonstrukci budovy ufadu a co 
mne obzvlasf mrzf, zati'm je 
pozastavena stavba chodni'ku 
podel „stare" skoly (dnes 
specialni'zakladni'skoly) afary. 

Zastavuje tedy mestsky 
obvod financovanfinvestlc? 

Zdaleka ne. V minulych 
dnech jsme zi'skali ucelovou 
d o t a c i 6 , 2 m i l . K c n a 
pokracovani stavby kanalizace 
v jizni'casti. A relativne hodne jiz 
letos investovano bylo. Nasi' 
snahou bude zi'skat dalsf 
financni'zdroje. 

pokracovani'na str. 2 

1 u s n e s e n i Obvodni 'ho 
zastupitelstva mestskeho obvodu 
Hrabova, konaneho dne 15.9.1999 
pro informaci vybframe: 
Zastupitelstvo vzalo na vedomi 
pfedlozenou zpravu o plneni 
rozpoctu za l.pololetf 
Zastupitelstvo schvalilo 
lipravu rozpoctu k 30. 9. 1999, 
kterou se mimo jine snizujf danove 

Z JEDNANI 
prijmy o 4552 tis. Kc a zaroven 
snizujf investicnf vydaje o 1205 tis. 
Kc a bezne vydaje 1623 tis. Kc 
• pouzitf vynosu z prodeje 
bytovych jednotek na dobu 
pfechodnou pro kapitalove a bezne 
vydaje vevysi do 2.500tis.Kc. 
Zastupitelstvo souhlasf: 
• s navrhem zmeny Uzemnfho 
planu mesta, a to se zmenou 
funkcnfch ploch „0bcanska 
vybavenost" na funkcnf plochy 

„Bydlenf hromadne" a „Bydlenf 
individualnP1 v severnf casti obytne 
zony Hrabove, jizne sfdliste 
Sfdlovec. 
• s prijeti'm daru, a to pozemku na 
ul. Jestfabskeho ve vlastnictvf Ing. 
Bedricha Chlupateho 

ZASTUPITELSTVA 
• s pfijetfm daru pozemku Na 
Hurte ve spoluvlastnictvf Lidmily 
Piskofove, Miloslavy Lickove, 
Miroslavy Dudove a Marie 
Karamanisove. 

dokonceninastr.2 

Pohled do utrob mostu se 
nenaskytne takcasto 

Foto: J.St: 

Zpracoval: Ing. Radomír Orkáč



NASI ZASTUPITELE SE PREDSTAVUJI 
Ing.Bedrich Chlupaty (53) byl zvolen do zastupitelstva 

mestskeho obvodu Hrabova jako nezavisly z kandidatky KDU-
C S L . Zastupitelstvem mestskeho obvodu Hrabova byl zvolen 
pfedsedou kontrolm'komise a pro Hrabovske listy nam rekl: 

"Jsem patriotem Hrabove, 
kterou jsem nakratko opustll 
jen v dobe svych studii. Vroce 
1946 jsem spatfil svetlo sveta v 

rod I n e soukromeho 
zemedelce manzelu Ludmily a 
Bedficha Chlupatych. Po 
zakladni skole jsem absolvoval 
J S S , kterou jsem ukoncilvroce 
1963 maturitou a zacal jsem 
studovat VSZ fakultu 
mechanizace zemedelstvi v 
Praze, kterou jsem zakoncil 
statnicemi v r. 1968. Tehoz roku 
jsem na umistenku nastoupil 
zamestnani v zavode 6 v 
konstrukci zemedelskych 
zanzeni ve Vi'tkovici'ch, kde 
jsem prase/ fadou funkci a v 
soucasne dobe pracuji v 
technickem useku divize 800 
Ocelove konstrukce a.s. 
Vitkovice. 

Na studifch jsem se poznal 
se svou manzelkou, se kterou 
jsem se v roce 1968 ozenil. 
V roce 1969 jsme, s vydatnou 
pomoci rodicu, zacali stavet 
rodinny domek na zahrade 
mych rodicu. Na Vanoce roku 
1970 jsme se nastehovali. 
Mame tfi deti, Annu, Veru a 
Bedficha ve veku 27,23 a 19 let 
a od deer, samostatne 
bydlicfch v Hrabove, ctyfl 

vnoucata. 
Muj trvaly vztah k rodne 

Hrabove, vrstevnfkum, 
spoluobcanum a kpfirode mne 
pfivedl az na kandidatku do 
voleb vroce 1998. Dosudjsem 
nebyl a nejsem clenem zadne 
strany. Neni mi Ihostejny 
politicky a hospodafsky vyvoj 

soucasny. Nadeje z roku 1989 
zustavaji stale vzdalene mym 
pfedstavam. 

Nikdy mne nenapadlo, ze by 
v nasi obci mohla byt 
neobdelana orna puda, ze 
nektefi spoluobcane mohou 

zakladat divoke skladky ci 
odpad sypat kdekoliv na hraze, 
ze obecni Istatnil a soukromy 
majetek fada obcanu nebere v 
uvahu, podle hesla "z ciziho 
krevnetece". 

V fade hrabovskych 
zastupitelu budu usilovat o 
maximalnizvelebeninasi'obce, 
o obdelavanou pudu, 
dokonceni kanalizace, opravu 
komunikacf a chodniku, 
vystavbu rodinnych domku na 
mfstech vhodnych, odklonenf 
silnicni dopravy mimo 
zastavene casti, proste o novou 
a pekne upravenou vesnici v 
pfimestske oblasti Ostravy. 

Je samozfejme, ze pan 
starosta s radnfmi a zastupiteli 
vcetne ufedniku Ufadu 

mestsk&ho obvodu Hrabova 
potfebuji ke sve praci 
pochopeni a pomoc vsech 
spoluobcanu. Vsem 
pozadavkum nelze vyhovet 
najednou. Pfi budovani 
kanalizace a realizaci dalsi'ch 
investic jsme zavisli na vysi 
finanenfeh prostfedku, ktere 
ma obec rocne k dispozici. 
Proto jsou akce zajist'ovany 
postupne. 
Mym pfanfm je, aby se vsichni 
spoluobcane k obecnimu a 
cizi'mu majetku chovali jako k 
vlastnimu a setfili obecni 
rozpocet ti'm, ze odpady 
domovnf ci ze zahradek 
ukladali na mista k tomu urcena 
(popelnice, kompost) a ufadu 
usetfili naklady za likvidaci 
cernych skladek a dohli'dli na 
par tech, ktefi to zati'm 
nedelajf." 

K ROZPOCTU, ZDROJUM A HOSPODARENI... 
dokoncenizestr. 1 

Jak bude pokracovat kana
lizace? 

Letos by mel byt ukoncen 
usek podel a.s.BETA k ul. 
Paskovske a pokracovat usek 
od hfiste TJ SOKOL po ul. 
Popluzni. 

Jak chcete zfskat dalsf 
financnizdroje? 

O nek te r ych zamerech 

jedname, je tedy pfedcasne s 
nimi rozpoctove pocftat. Vefi'm, 
ze k mstu vlastni'ch pfijmu 
do jde vyraznej i v pn'sti'ch 
letech, zejmena od r. 2001. A 
nejen pffjmy obvodu mohou 
zlepsit jeho vzhled. Zastu
pitelstvem mesta Ostravy byl 8. 
z a f f s c h v a l e n f i n a n c n f 
pffspevek ve vysi 400 tis.Kc na 
zachovanf a obnovu kostela 

PODEKOVANI 
Vedeni skoly ZS Paskovska 

dekuje ti'mto Svazu dobrovolnych 
hasicu Hrabova, pfedevsi'm panu 
Pospechovi a panu Krockovl, za 
nezlstnou pomoc pfi odstranovani 
nasledku havarle vody v objektu. 

Mgr.Helena Novakova 

, V . : . . • 

SPOLUPRACE SBORU SE SKOLOU 
se podekovat panu J.Mintelovi, 
ktery obStavS pfipravuje zdky 
k soutSzni'm zavodum. 

Nasi zaci se zucastnili vytvarne 
souteze „Pozarni' ochrana ocima 
detf", kde se velmi dobfe umi'stili. 

V letosnfm roce se opet 
prokazala vyborna spoluprace 
zakladnf Skoly na Paskovske se 
Sborem dobrovolnych hasifiu 
Hrabova. 

Zaci na§i' §ko!y maji moznost 
nav§tevovat krouzek Sboru 
dobrovolnych hasicu, kde se uci 
zdkladQm price poza>nf ochrany. 
Co se naucili, pfedvedli zakum 
1. - 5.rocnfku na sokolskem hfi§ti 
v Hrabov6 u pfflezitosti oslav Dne 
deti. Za pfedvedene ukazky slusf 

Z JEDNANI ZASTUPITELSTVA 
dokonceni zestr. 1 
Zastupitelstvo rozhodlo: 
• o p f i j e t i vecneho daru 
kopfrovaefho pffstroje SHARP Z-52 
pro matefskou skolu Pffborska od 
tirmy PetrZezulcfk COPIA Ostrava 
• o prodeji pozemku manzelum 
Hutfnovym ke zfi'zenf zahrady u 
rodinnehodomu 
• o p r o d e j i pozemku na 
ul.Domovska panu ing.Minafovi 
• o smen^ pozemku manzelu 
Lanfkovych za pozemek mestskeho 
obvodu naul.Hradeckeho 

• o prodeji bytove jednotky c.3 na 
ul.Srobarova 11/526 stavajfef 
najemnici. 
Zastupitelstvo schvalilo zvefejneni 
• zameru prodeje domu fj.p.325 
PodBfehy 
• zameru pfevodu c3sti pozemku 
parc.5.3028 naul.Krmelfnske. 

Zastupitelstvo schvalilo, 
v soufiinnosti s programem prevence 
kriminality, zadost o poskytnutf 
liCelove' dotace na projekt detskych 
hfi§t'nauzemf Hrabove. 

Petr Mutina, Pavel Mutina, Lenka 
Michnova, Nela Zebrakova a Igor 
Travnfcek byli odm^neni vecnymi 
cenami. Vsichni ufiastni'ci a bylo 
jich pfes padesat, sladkymi 
odmenami z vlastni'ch prostfedku 
hrabovskych hasicu. 

V§em, ktefi se na spoluprdci se 
skolou podi'lejf, zejm6na panu 
J.Mintelovi a B.Karlinskemu pekne 
dekujeme. 

Blanka Jaluvkova 

S v . K a t e f i n y ve p r o s p e c h 
fi'mskokatolicke farnosti. Je to 
dobfe. Kostel je vyznamnou 
historickou pamatkou nejen 
Hrabove. 

Neusetfil by mestsky 
obvod na vydajfch, kdyby 
obcane udrzovali pofadek, 
nevyvazeli odpady na divok4 
skladky? 

Urcite. Pfestoze na naklady 
o b v o d u p f is tavu jeme pra-
v i d e l n e v e l k o o b j e m o v e 
kontejnery, stale pfibyvajfojete 
p n e u m a t i k y na c e r n y c h 
sk ladkach, stavebnf suf v 
pffkopech. Zjisteny vini'k bude 
p o s t i h o v a n v r a m c i 
pfestupkoveho ffzenf pokutou 
ve vysi az 50 tis.Kc. Zdejsf 
stavebnf ufad pfi pfestavbach a 
opravach bude vyzadovat 
doklady, jak bylo s odpadem 
nalozeno. Azamestnanci ufadu 
zafazenf na vefejne prospesne 
prace se budou venovat jinym 
po t f ebnym c innostem nez 
uklfzenfodpadku. 

-LK-

VYZUA PRO RODICE A PRARODICE ZAKU 
Ve skole dochazf obcas k si-

tuacfm, kdy z duvodu onemocnenf 
provoznfch zamestnancu je tfeba 
zajistit na urcitou dobu pracovnfsflu 
nauklid. 

Pokud ma nekdo zajem si touto 
cestou pfivydelat, spojte se s 
vedenfm skoly. Rovnez bychom 
pfivftali podobnou spolupraci s 
vyucenymi femeslni 'ky a v 

neposlednf fade s vedouci'mi 
zajmovych krouzku. Pffnosem pro 
rozvoj zajmove cinnosti zaku by 
bylo pochopitelne sponzorovani 
ruznych akef, jako jsou behy 
zakovskych stafet, beh rodinnych 
stafet, estetizace skoly apod, nebo 
jednotlivych krouzku. 

Zajemci ozvetese! 
VedenfzS Paskovska 

Zpracoval: Ing. Radomír Orkáč



K CETNYM DOTfiZCJM NfiSICH OBCfiNCI 
Mnozfse dotazy obcanu na 

p r o v a d e n o u r e k o n s t r u k c i 
b u d o v y u f a d u . Mnozi ' se 
domni 'va j i , ze provad i 'me 
rekonstrukci snad uz potfeti. 
Nikoliv. Abychom pfedesl i 
t a k o v y m u v a h a m , s i t uac i 
podrobnevysveth'me. 
1. Nejprve byl v roce 1995 

p r o v e d e n s t a v e b n e 
technicky pruzkum, ktery 
vypovedelo stavu budovy. 

2. N a s l e d o v a l a v e f e j n a 
o b c h o d n f s o u t e z na 
zpracovate le pro jek tove 
d o k u m e n t a c e ( r .95) . Z 
p f i h l a s e n y c h 11 p r o -
jekcni 'ch kancelaf i by la 
vybrana projekcni f i rma 
MARPO, s.r.o. 

3. Po odevzdanf projektove 
dokumentace bylo nutne 
zafi'dit stavebnf fizenf a 
vypsat vefejnou obchodnf 
sou tez na z h o t o v i t e l e . 
Souteze se zucastnilo 13 
o d b o r n y c h f i r e m , by ly 
vybrana firma INGNOVA, 
s.r.o. (r.96). 

4. Se zhotovitelem bylo ve 
smlouve o dflo dohodnuto, 
ze prubeh rekonstrukce 
bude realizovan v zavislosti 
na financnfch prostfedcfch, 
ktere muze v jednotlivych 
le tech m e s t s k y o b v o d 
poskytnout, v souvislosti s 
t fm, ze mestsky obvod 

V i t e , z e . . . 
pan i M a r t i n a Kf lvova chce 
provozovat na Srobarove ulici c. 22 
mandlovnu? Jejich sluzeb muzete' 
vyuz i t po zaha jen i provozu 
dne 4.10.1999. 

h o s p o d a f f v r a m c i 
vyrovnaneho rozpoctu (bez 
dluhu). Pfi zahajenf jsme 
meli za to, ze rekonstrukce 
potrva dva a pul roku. V 
prubehu se vsak ukazalo, 
financnf prostfedky byly 
smefovany na investice v 
mestskem obvodu a pouze 
mala cast na rekonstrukci 
budovy ufadu. Tak se stalo, 
ze prace zahajene v roce 
1996 nejsou jeste ani letos 
hotove a budou pokracovat 
jeste dva roky. V letosnfm 
r o c e b y c h o m c h t e l i 
d o k o n c i t r e k o n s t r u k c n f 
prace uvnitf budovy, vc. 
soc ia ln fho zaf fzenf pro 
o s o b y s e s n f z e n o u 
s c h o p n o s t f p o h y b u a 
or ien tace , bezbar ie rovy 
pffstup do budovy. V pffstfm 

roce by mel byt objekt 
zateplen a rekonstruovana 
fasada . V da ls fm roce 
probehnou upravy okolf 
budovy a rekons t rukce 
v e f e j n e h o o s v e t l e n f v 
pf i leh le cast i Bazanovy 
ulice. 

Pfehled ukoncenych pracf: 
• r e k o n s t r u k c e p f f s t avby 

z a s e d a c f m f s t n o s t o d 
z a k l a d u , i z o l a c e p r o t i 
v l h k o s t i , n o v e k r o v y , 
stfecha 

• vymena oken a dveff v cele 
budove mimo vstupnf casti 
je pfizpusobena puvodnfmu 
t y p u , u dve f f j s o u to 
ident icke kop ie , je tak 
splnen pozadavek Statniho 
pamatkoveho ustavu a UHA 
budova je totiz v bez-
prostfednf blfzkosti kulturnf 

pamatky a sama o sobe je 
urcitym obrazem toho, jak 
se stavelo na poca tku 
naseho stoletf rekonstrukce 
elektroinstalace a zdra-
votechniky, v cele budove je 
napo jen f na kana l izac i 
OVaK 
zffzenf plynove kotelny, 
ustfedniTio vytapenf cele 
budovy a rozvod teple vody 
vymena krovu na hlavnf 
budove, vymena stfesnf 
krytiny 
zffzenf mfstnosti archivu 
r e k o n s t r u k c e kance la f f 
I. a II. nadzemnfho podlazf 
od podlah vcetne izolace az 
po snizene stropy (puvodnf 
mfs tnos t i neodpov fda l y 
hygienickym normam na 
pracovnf prostfedf, byly 
vlhke a studene a pro 
v e s k e r o u v y f i z o v a n o u 
agendu pouze tfi). 

Ing.Chwistkova 

OPRAVA MOSTU PRES OSTRAVICI 
Odstavenf mostu z Hrabove 

do Vratimova (s nucenou vice nez 
desetikilometrovou objfzcfkou) 

ukazalo jak je toto spojenf pro 
automobilisty vyznamne. Zajfmali 
jsme se proto zda prace zdarne 
pokracujfpffmo na mfste. 

Opravu mostu provadf firma 
MAKOS a.s., jejfmz majitelem je 
pan Jan Maska. Tuto firmu si ve 
vyberovem ffzenf k provedenf 
pracf na moste do Vratimova 
vybral investor, kterym je 
Reditelstvf silnic a dalnic 6eske 
republiky. 

Firma MAKOS a.s. se zabyva 
hlavne obnovou a rekonstrukci' 
ocelovych a betonovych mostu a 

take konstrukcf. Jejich di'lem byla 
napf. oprava obou pruhu 
estakady na Rudne u Vftko-
vickeho stadionu. V soucasne 
dobe pracuje take na re
konstrukci mostnfho objektu za 
Prostfednf Suchou. V sezone na 
cca 4 az 5 akcfch pracuje ve firme 
az 30 kmenovych i sezonnfch 
pracovnfku. 

Jak mi fekl dne 9.9.1999 
stavbyvedoucf ing.Marek Krauss 
prace na moste v Hrabove svym 
rozsahem odpovfdajf generalnf 
oprave, postupujf podle projektu 
a harmonogramu stavebnfch 
pracf. 

Most bude zpru jezdnen 

koncem listopadu pro veskerou 
dopravu. Pruchod pro pesf je a 
b u d e v p r u b e h u o p r a v y 
zachovan. 

Vedoucf party ocelovych 
konstrukcf pan Straka konsta-
toval, ze pficnfky uz odpalili, 
nahradili je novymi a brzy se 
zacne betonovat. Vznikne tak 
nova zelezobetonova spfazena 
mostovka. 

Stavbyvedoucf ing.Krauss 
take uvedl, ze na zaver pracf 
bude cela ocelova konstrukce 
bude ocistena a provedeny 
natery. 

Ing.LumfrKosela 

Z A C A L S K O L N I R O K 

Padesat deti nastoupilo letos do prvni tfidy zakladni skoly na Paskovske 
ulici. Byly mezi nimi i ty, ktere chodily do matefskych Skol v Hrabove. Pfed 
prazdninami se s MS rozloucily spolecnou besidkou, kde svym rodicum 
pfedvedly co se vse naucily, a ze jsou na prvnitfidu pfipraveny. Matefskou 
skolu ukondilo 17 detfz ul. V. Huga a 25 detfz ul. Pfiborske. 

Foto:J.Strnist6 

Tak, a je to tady! At chceme ci 
nechceme, at se rano tesfme nebo 
smutne posilhavame po verneovce 
"Dva roky prazdnin" v knihovne, 
prazdniny jsou proste pryc a na 
zakladni'ch skolach zacal novy 
skolnfrok. 

Ta nase hrabovska ma 405 
zaku (z toho 50 prvnacku), ktefi' se 
uci v 18-ti tffdach. 
Tfidy a tfidni ucitele: 
I.A Mgr. Bozena Holubova 
I. B Mgr. Bronislava Kralova 
II. A Mgr. Eva Jansova 
II. B Mgr. Jitka Kralova 
III .A Mgr. Jarmila Kuchafova 
III. B Mgr. Blanka Jaluvkova 
IV. A Mgr. Karla Dvofakova 
IV. B Mgr. Marcela Travnickova 
V. A Mgr. Alena Zurkova 
V. B Mgr. Bozena Vintrova 
VI. A Mgr. Alena Gomolova 

VLB Mgr. 
VILA Mgr. 
VII. B Mgr. 
VIII. A Mgr. 
VIII. B Mgr. 
IX. A Mgr. 
IX.B Mgr. 

Jitka Hummelova 
Jana Ainacidu 
Vladimfr Chodura 
Viadimi'r Janku 
Vladimfra Holusova 
Rostislav Nad 
Marie Rodinova 

Jako netffdnfucitele dale vyucujf 
Mgr .S tan is lava Svobodova 
vychovna poradkyne, Ing.Romana 
Sebestova, Mgr.Lumfr Gadlina a 
Mgr.Vladimi'r Holas. Reditelkou 
skoly je Mgr.Helena Novakova, 
zastupkynf feditele Mgr. Jaroslava 
Nadova. 

Soucasti skoly je skolnf druzina, 
kde se detem venujf Jana 
Svestkova vedoucf vychovatelka, 
Ivana Tynova a Sarka Tomfckova, 
vychovatelky. 

-JN-

Zpracoval: Ing. Radomír Orkáč



VYRAZNY USPEC 
Zaci nasi' zakladni skoly na 

Paskovske v zaveru minuleho 
skolni'ho roku v soutezi se 
zakladni'mi skolami obvodu 
Ostrava - jih atleticky zazafili a 
ovladli stadion SSK Vi'tkovice. 
T o t o s p o r t o v n f k l a n f j e 
v y v r c h o l e n i m s k o l n i ' c h 
soutezi'. Vetsina z nasich 32 
reprezen tan tu s tanu la na 
pomyslnych stupnich vi'tezu, 
ale oceneni zaslouzili i t i , 
kterym medailove umfstenf 
uniklo, protoze vsichni podali 
srdnaty, poctivy a bojovny 
vykon. 

Zavodu se zucastnilo 395 
zaku z 11 zakladnfch skol. 
Hovofit o nasich uspesfch v 
superlativech, k tomu nas 
opravnuje bodovy zisk. Nase 
skola zi'skala 129 bodu, skola 
na druhem mi'ste 45 bodu. V 
celomestskem kole 16.cervna 
se jiz necinily rozdily mezi 
sportovni'mi a nesportovnimi 
s k o l a m i . N e b y l i j s m e 
neuspesnf. Monika Somkova 
a Tereza Kristofova vybojovaly 
2. mi'sta, Vendula Drastichova 
a stafeta mladsfch zakyn 
3. mfsta, Lubos Sandorka byl 

ZENY A DIVKY! 
Blfzf se rok 2000 a s ni'm i 

Xlll.vsesokolsky slet, zveme vas 
proto na nacvik sletove skladby 
"Cviceni's praporci". Skladbu slozila 
J.Zilna, hudbu k nf Z. Merta. Je to 
velmi puvabna, rytmicka skladba, 
kterou cvicf zeny s dorostenkami. 
Pfi jeji'm nacviku si procvicfte cele 
telo i pamet. 

Pfijcfte mezi nas, cvicime 
kazdy ctvrtek od 18 tl hodin 
v telocvlcne zakladni skoly na 
Paskovske ulici. 

Marie Rozehnalova, 
cvicitelska COS 

AEROBNICVICENI 
Chcete si dobfe zacvicit a 

zaroven odpocinout, nacerpat sflu a 
energii bytproste'Vpohode"? 
Pfijd'te mezi nas, cvicfme! 
Kdy? Kazde pondelf od 18,25 do 
19,30hod. 
Kde? V telocvicneZS na Paskovske. 
Proc? Protoze chceme byt zdravf a 
zdravezft! 
Co si vzit s sebou? Pevnou obuv se 
svetlou podrazkou, cvicebnf ubor, 
osusku, napoj (nejlepe neperlivou 
vodu)a20Kc. 

Tesfme se na spravny kolektiv! 
Katef i na Szalayova 

ctvrty, stafeta starsich zakyh 
pata a Veronika Olsovska 
sesta. 

Dne 17.cervna dopoledne 
se ctrnact ic lenne druzstvo 
skoly zucastni lo okresni'ho 
kolavorientacni'm behu mesta 
Ostravy "0 tricko mistryh 

sveta 99" a odpoledne si jiz 
nasi ne j lepsf at let i moh l i 
zaplavat na krytem bazenu V 
H r a b u v c e , k t e r y m e l i k 
dispozici pouze pro sebe. 

Vyse uvedenymi akcemi a 
u s p e c h y ZS P a s k o v s k a 
dus to jne uzav fe la m inu ly 

SPOLECENSKA KRONIKA 
N A S I J U B I L A N T I 

BlahopreJeme vsem nasim 
spoluobcanum k jejich vyznam-
nym zivotnfm vyrocfm: 
97 let; 
Josef Grossmann 26.9. 
85 let: 
Cyril Pavlfcek 12.9. 
80 let: 

2.8. 
11.8. 
15.8. 
10.9. 

Jarmila Sobotova 27.8. 
Jifinka Ocadlfkova 23.9. 
70 let: 
Lidmila Piskorova 10.9. 
Jaromfr Zeleznik 16.9. 
Irenka Uasfckova 20.9. 
Pavel Gomola 25.9. 

Marie Lyckova 
Jarmila Kolackova 
Marie Schmtdtova 
Josefa Jurova 
75 let: 
Anna Geroitova 26.8. 

Usechno dobre, radost ze 
zivota a spokojenost. hodne 
zdravf do dalsfch let pfeje 

Ufad mestskeho 
obvodu Hrabova 

VOZKA je obcasnfk podobny 
nasim Hrabovskym listum. Vydava 
jej Ostravska organizace vozickafu 
(Horymirova 121, PSC 70030, 
Ostrava 3, tel. 351513) pro sve 
pfedplat i tele (pfedplatne je 
dobrovolne!), tj. zpravodaj pro 
vozi'ckafe, jejich pfatele a fandy. 
Tento obcasnfk ze z ivota 
h a n d i c a p o v a n y c h p f i n a s f 
nejruznejsf uzitecne informace. 
N a p f . V O Z K A c . 4 / 9 9 o 
pfipravovane pfepravnf sluzbe 
ALDIO (alternativnf doprava 
imobilnfch osob), ktera je ve svete 
beznou pfepravnf sluzbou. ALDIO 
ma vozidlo pro 4 az 5 vozickafu s 
fidicem a pracovnfkem (nahradnf 
civilnf vojenske sluzby) ve vozidle, 
ktef i ' poskytu j f pomoc pf i 
pfekonanf architektonickych 
barier od pocatku az do cfle cesty. 
ALDIO nabfzf zajemcum moznost 
pfepravy od domu k domu, za 
pracf nebo vzdelani 'm, do 
zdravotnick^ch zaffzenf, za 
k u l t u r o u , za s p o r t e m , na 
spolecenska setkani ci za jinymi 
aktivitami v ramci Ostravy i mimo 
ni. Uvadf take podmfnky a rozsah 
pfepravy a cenfk jfzdneho. 
Objednat ji Ize pfes dispecink, 
ktery ma tel.c. 351513. Snad ji 
vyuziji'ihrabovstf? 

V casopise VOZKA c.4/99 jsou 
take ohlasy na nejruznejsf aktivity 

vozickafu, zkusenosti i problemy s 
barierami a clanky, tzv. "na telo" 
napf. "Vztahy telesne postizeny -
rodina", "I kdyz mam sve 
problemy, nepfenasi'm je na lidi 
k o l e m " , "T ipy na v y l e t " , 
"Kalendarium chystanych akcf do 
konce roku" a jine. V zaveru je 
vyzva: "Piste nam, telefonujte I" 

skolnf rok. Vef fm, ze za 
podpory starosty a obvodnfho 
z a s t u p i t e l s t v a b u d e m e i 
nadale rozvfjet skolnf sport a 
tfm obohacovat nase zaky. 
Vzdyf sport neodmyslitelne 
patrf k harmonickemu rozvoji 
osobnosti mladeho cloveka, je 
u c i n n o u p r e v e n c f p r o t i 
drogove zavislosti a dalsfm 
negativnfmjevum. 

Mgr. RostislavNacf 

TJ 80K0L HRABOVA 
PO POLOLETI 

Na poli sportovni'm probfhala cinnost 
jako kazdorocne. 

Druzstva zaku, dorostencu a muzfl 
oddflu kopane se v zime tvrde 
pfipravovala, aby na jafe mohla pffpravu 
zurocit v soutSzi'ch. Muzi nakonec skoneili 
ve stfedu tabulky na 8. MfstS, dorostenci 
na 12-tem a zaci na p&knem 4. mi'ste. 

Clenove oddflu ZRTV se v zimnfch 
mesicich sportovne vyzfvali vtelocvicne a 
od kvetna pfesunuli svou cinnost na hfiste. 

Clenove' oddflu tenisu po "zimni'm 
spanku" zahajili na jafe kazdorofini upravu 
dvorcu a od kvetna se konecne dostali k 
samotnemu tenisu. 

Mimofadna' vsak byla jedna aktivita, 
ktera byla zahajena jiz v minulem roce. V 
ramci oddflu ZRTV vzniklo druzstvo 
volejbalu, ktere se pfihlasilo do mestske 
souteze a na jafe absolvovalo jeho druhou 
cast. Da se ffci, ze druzstvo sbiralo hlavne 
zkusenosti. Podstatne je, ze by mohlo byt 
zarodkem k navracenf volejbalu do 
Hrabove. 

Jeste jedna potegujfcf zprava. 0 
volejbalove hfiSte, ktere pfed nekolika lety 
obnovili Clenove pro sve vyzitf, je stale 
vetsf zajem i ze strany neclenu. A tak zde 
mSzeme videt nohejbalova a volejbalova 
klanimnohdy do vebernfch hodin. 

Ing.CestmfrElbel 

OHLEDNUTI ZA VYSTAVOU 
Zakladni organizace Ceskeho 

svazu chovatelu v Hrabove 
s podporou sponzoru uspofadala 
ve dnech 29.-30. kvetna v 
prostorach "U Lipy" mistni 
vystavu drobneho zvifectva. 
Vystava ukazala chovatelum i 
vefejnosti pestrost, uslechtilost a 
k r a s u zv i fa t , ci'mz c h c e 
propagovat a r o z s i f o v a t 
cistokrevne chovy zvifat. 

Bylocoshlednout. 
V expozici drubeze (vedoucf 

Petr Matej) bylo vystaveno 20 
piemen drubeze (s lep ice , 
perllcky, kruty, husy, kachny), 
kde nejcasteji vystavovali Petr 
Matej, Petr Balusek a Pavel 
Twyrdy. 

N ejrozsah Iejsf byla expozice 
kraliku, (vedouci Ladislav 
Kempny), bylo zde vystaveno 31 
piemen a hlavnimi vystavovateli 
byll Ivo Zebrak, Osvald Sohr, 

Ladislav Mylek, Hynek Gorba, 
Milan Chovanec, Vaclav Kudelka, 
Petr Balusek a Josef Zebrak. 

V expozici holubu (vedoucf 
Vilem Miksa) bylo uvedeno 10 
p i e m e n , ne jv fce p iemen 
pfedvedli Marie Neuwirthova a 
Drahomir Neuwirth. 

HRABOVSKE LISTY 
- informacnf zpravodaj, 
v y d a v a Ufad a Z a s t u 
pitelstvo mestskeho obvo
du Hrabova. 
Rfdfredakcni rada. 
Vydavanf povoleno UMO-
51/92-PP. 
Tisk: TISL, Paskovska 31, 
Ostrava - Hrabova. 
Vydanovzafi'1999. 
Z D A R M A ! 

Zpracoval: Ing. Radomír Orkáč


